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Tid Tisdagen den 25 oktober 2022 kl. 16:00 – 16:25 
 
Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
 
Närvarande 
Ledamöter i fastighetsnämnden 
Dennis Wedin (M) vice ordförande 
Emilie Fors (L) 
Linda Agetoft (S) 
Gustav Österman (S) 
Anders Österberg (S) 
Tobias Johansson (V) 
 
Ersättare i fastighetsnämnden 
Kristiina Katajikko (M) 
Gunnar Würtz (L) 
Jan Erik Lundqvist (KD) 
Bror Hellman (S) 
Isabella Hagnell (S) 
 
  
Ledamöter i rådet för funktionshinderfrågor 
Stefan Mattsson (SRF), ordföranden 
Dolores Back (Funktionsrätt Stockholms stad/Neuroförbundet) 
Amir Amirriazi (DHR)  
Eva Söderbärj (Funktionsrätt Stockholms stad /FUB) 
Teresa Melin (Funktionsrätt Stockholm Stad /Astma & 
Allergiföreningen i Stockholm med omnejd) 
Britt-Inger Stjernström 
 
Tjänstemän från fastighetskontoret 
Anders Kindberg, fastighetsdirektör 
 
Övriga närvarande 
Sara Högne, nämndsekreterare 
Sixten Svanberg, borgarrådssekreterare 
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Presentation av rådsmedlemmar 
Vice ordföranden Dennis Wedin (M) hälsar rådet välkomna till det årliga mötet 
med nämnden. En presentationsrunda av rådet och nämnden hålls. 
 
Rådets frågor till nämnden 

1. Är rådet en tillgång för nämnden med det nuvarande arbetssättet?  
 
Rådets ordförande Stefan Mattsson, ställer frågan hur nämnden anser att 
rådet har fungerat gentemot nämnden. 
 
Vice ordförande Dennis Wedin, svarar att nämnden uppskattar den 
löpande input som kommit till nämnden från rådet. Inför dagens möte har 
man diskuterat hur rådets synpunkter ska komma i rätt tid till nämnden. 
Arbetssättet kan förbättras ytterligare genom att rådets synpunkter om 
tillgänglighet kommer in tidigt i projekten. Det är såväl viktigt som 
kostnadseffektivt att få in relevanta synpunkter tidigt i projekten. 
 
Rådets ordförande Stefan Mattsson frågar om fler i nämnden har 
synpunkter?  
 
Nämndsledamot Tobias Johansson understryker ytterligare att det är 
positivt med att få rådets synpunkter om till exempel fysisk tillgänglighet, 
och att det är viktigt med en fortsatt bra dialog de kommande fyra åren.  
 
Rådets ordförande Stefan Mattsson, svarar att rådet har efterfrågat en 
tillgänglighetsansvarig på fastighetskontoret och att rådet gärna vill se att 
det är centralt placerade tjänstepersoner kopplade till nämndens 
tillgänglighetsfrågor. 
 
Vice ordförande Dennis Wedin svarar att det kan vara bra med att ha 
centralt placerade tjänstepersoner som arbetar med tillgänglighetsfrågor.  
 
 

2. Kan nämnden ge exempel på när rådet bidragit till nämndens arbete? 
 
Vice ordförande Dennis Wedin lämnar ordet till fastighetsdirektör Anders 
Kindberg. 
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Ett exempel på bra samarbete med rådet är ombyggnationen av 
receptionen i Tekniska nämndhuset. Uppfattningen inom kontoren i 
Tekniska nämndhuset är att samarbetet med rådet har fungerat bra och att 
det är ett bra konkret exempel på när samarbete och dialog har fungerat. 
 
 

3. Vad har den avgående nämnden för råd att ge den nya nämnden vad gäller 
samarbetet med rådet? 
 
Vice ordförande Dennis Wedin svarar att nyckeln är att rådet kan komma 
in i projekt med tillgänglighetssynpunkter i tidigt skede i projekten och att 
det är bra om rådet fortsätter att bevaka den frågan. 
 
Även fastighetsdirektören Anders Kindberg framhåller att det är viktigt 
för ett bra samarbete att rådet kommer in tidigt i projekten, särskilt i 
komplicerade projekt som till exempel projektet af Chapman, där  
tillgängligheten är komplicerad och det därför är extra viktigt med 
synpunkter tidigt i arbetet. 
 

 
4. Hur ser fastighetsnämndens samarbete med miljö- och 

hälsoskyddsnämnden ut? Vad samarbetar nämnderna om? 
 

Vice ordförande Dennis Wedin berättar att miljö- och hälsoskyddsnämnden 
ger slutbesked vid slutet av projekt där tillgänglighetsaspekten intygas av en 
certifierad tillgänglighetssakkunnig. Nämnden och kontoret upplever att 
samarbetet fungerar väl. 
 
Rådets ordförande Stefan Mattsson framför att rådet önskar att 
förvaltningarna är representerade vid rådens möten och framhåller som ett 
gott exempel att idrottsförvaltningens förvaltningschef deltar på möten med 
idrottsnämndens råd. Även rådsledamoten Dolores Back säger också att det 
har fungerat bra med idrottsnämndens rådsmöten, när förvaltningschefen 
deltar och har möjlighet att snabbt besvara och hantera frågor från rådet. 
 
Fastighetsdirektören Anders Kindberg svarar att fastighetskontorets 
kontaktperson för rådet har varit långtidssjukskriven. Fortsättningsvis ska 
kontoret försöka bidra till mötena på andra sätt, till att börja med kan rådet 
skicka mötesinbjudan för rådsmötena till fastighetsdirektören.  
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Nämndens frågor till rådet 
 
Vice ordförande Dennis Wedin (M) frågar rådet om de är nöjda med svaren från 
fastighetsnämnden.  
 
Rådets ordförande Stefan Mattson tackar nämnden för gott samarbete. 
 
Vice ordförande Dennis Wedin (M) avslutar mötet med att tacka rådet för att de 
kommit i dag.  
 
 
 

*** 
 
   Antecknat av  
 
 
   Sara Högne


